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Na zasedání byli konzultovány následující věci: 

Ping-pong: zazněl návrh ohledně záměny ping-pongového 

stolu za stolní fotbal. Změna by se týkala zejména druhého 

stupně. 

Noviny a školní Instagram: byly zde zmíněny také věci týkající 

se školních časopisů/novin, a řešilo se, jak by vypadal školní 

Instagram. 

Židle: konzultovaly se také školní židle, stěžovaly si zvlášť 

žačky, kvůli uvolněným pantům, o které se zasekávají vlasy a 

řešilo se, kdy bude možné rozšířit nový nábytek do více tříd. 

Mikiny pro devátou třídu: žáci devátých třid také projevili 

zájem o třídní mikiny. 

Dodávka bezlepkových baget: kvůli nově zřízenému blízkému 

obchodu, byly probírány také bezlepkové bagety, řešilo se jaký 

by byl zájem a jak by to bylo s dodávkou. 

Odpočinková místnost: zazněla také diskuze, kvůli zájmu o 

odpočinkovou místnost, ta by měla sloužit jako místo pro 

čtení a taktéž jako místo pro ty, kteří místo pro odpočinek ve 

svých třídách o přestávkách nenajdou. 

 

 



 


